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Pan
sławomir Miklicz
Radny Rady Miasta

W odpowiędzi na interpelację z dnia 18.01.2022r. dot. przeprowadzania sesji Rady Miasta
w trybie onJine informuję co następuje;

Ad.l Tak. Rada Miasta Sanoka jest gotowa do przeprowadzania sesji w trybie on-line jak również
w trybie hybrydowym. Dodać należy, żew ptzeprowadzenie sesji w trybie on -line rodzi dodatkowe
kosźy, gdyżzgodnie z cennikiem firmy GK PRO 1 minuta czafu głosowego wynosi 0,97 zl
(netto) za minutę.

Ad. 2 System posiedzenia.pl w kużdej chwili ptzy zgłoszeniu potrzeby przeprowadzenia sesji
w trybie on-line udostępni zakładkę ,,sesje zda\ne", która będzie umożliwińanamprzeprowadzenie
sesji we wspomnianym trybie.

Ad. 3 Obecna wersja systemu posiedzenia.pl była konsultowana zPrzęwodniczącym Rady Miasta,
Wiceprzewodniczącymi Rady Miasta, aprzy wyborze systemu uwzględniono intuicyjność i łatwość
w obsłudze oprogramowzuria.

Ad. 4 Roczny koszt ńonamentu wynosi 5.269P2 ń. (zgodnie z umową, której kopię przekazuję
w załączeniu).
Dodatkowo informuję, że dodatkowymi kosztami związanymi z obsługą sesji jest opłata
abonamęntowa za transmisje sesji on-line, która w 202lr. wyniosła 2.202,93 zł (umowa podpisana
zfirmą METROSAN Sp. z o.o.) oraz koszt automatycznej transkrypcji wraz zabonamentem do
platformy transkrypcji, który w 202It. wyniósł 2.140!;a zł (umowa podpisana z ftrmą GALILEO
KoMPUTERY).

Sanok, dnia 27 .0 1.2022r

Ałńruej Rarrłaniah,
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